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ΠΠααρροούύσσαα  ηη  ΠΠεερριιφφέέρρεειιαα  ΣΣττεερρεεάάςς  ΕΕλλλλάάδδααςς  σσττηηνν  σσηηµµααννττιικκήή  ΗΗµµεερρίίδδαα    ""ΣΣττηηρρίίζζωω  ττηηνν  

ΕΕππιιχχεειιρρηηµµααττιικκόόττηητταα  ττοουυ  ΤΤόόπποουυ  µµοουυ""..  

 

 Πραγµατοποιήθηκε µε µεγάλη επιτυχία στην Άµφισσα και µε την συµµετοχή της 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, την ∆ευτέρα 9 Νοεµβρίου, η ενηµερωτική ηµερίδα µε 

θέµα "Στηρίζω την Επιχειρηµατικότητα του Τόπου µου", µε διοργανωτές το ∆ήµο 

∆ελφών, το Εµπορικό Επιµελητήριο Φωκίδας και µε την στήριξη του  Ρ/Σ Γαλαξίας FM. 

 Τον Περιφερειάρχη κ. Μπακογιάννη εκπροσώπησε ο Αντιπεριφερειάρχης 

Φωκίδας κ. Κωνσταντίνος Μίχος, ενώ οµιλητές ήταν ο Αντιπεριφερειάρχης 

Επιχειρηµατικότητας, Εξωστρέφειας και Εξυπηρέτησης του Πολίτη κ. ∆ηµήτρης 

Βουρδάνος και ο Προϊστάµενος της ∆ιαχειριστικής Αρχής Π.Σ.Ε. κ. Κωνσταντίνος 

Λέµας, ο οποίος και µίλησε για τα Χρηµατοδοτικά Εργαλεία Στήριξης 

Επιχειρηµατικότητας. 

 Ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Σ.Ε. ∆ηµήτρης Βουρδάνος, στην οµιλία του που 

αφορούσε στο ρόλο και την σηµασία της Ευρώπης στην Επιχειρηµατικότητα, 

επεσήµανε ότι όταν µιλάµε για την επιχειρηµατικότητα στην Ευρωπαϊκή Ένωση επί της 

ουσίας µιλάµε για τις Μικροµεσαίες Επιχειρήσεις, τις οποίες συχνά και όχι άδικα τις 

χαρακτηρίζουµε ως την ραχοκοκαλιά της Ευρωπαϊκής Οικονοµίας.    

 Επίσης τόνισε ότι η δράση για την επιχειρηµατικότητα και τις Μικροµεσαίες 

Επιχειρήσεις βρίσκεται στην κορυφή των προτεραιοτήτων της Επιτροπής Γιουνκέρ και 

αναφέρθηκε στους έξι βασικούς άξονες: 

 Α . Η ∆ηµιουργία ενός φιλικού για τις επιχειρήσεις περιβάλλοντος 

 Β. Η προαγωγή της Επιχειρηµατικότητας 

 Γ. Η διευκόλυνση της πρόσβασης σε νέες αγορές 

 ∆. Η διευκόλυνση της πρόσβασης σε χρηµατοδοτήσεις 
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 Ε.Η Βελτίωσης της ανταγωνιστικότητας και η υποστήριξη της καινοτοµίας των ΜΜΕ 

 ΣΤ. Η λειτουργία υποστηρικτικών δικτύων πληροφόρησης για τις ΜΜΕ. 

 Συνεχίζοντας τόνισε  επίσης  το κύριο πρόβληµα που εντοπίζεται για τις ΜΜΕ 

είναι προφανώς η πρόσβαση στη χρηµατοδότηση, που αποτελεί καθοριστικό 

παράγοντα για την ανάπτυξη τους και αναφέρθηκε στην συνέχεια στις δύο 

εµβληµατικές πρωτοβουλίες µεταξύ των άλλων που προωθεί η ΕΕ για την 

προγραµµατική περίοδο 2014-2020, το πρόγραµµα "COSME" και το πρόγραµµα " 

HORIZON 2020".  

 Κλείνοντας την εισήγησή του και µεταφέροντας το µήνυµα του Περιφερειάρχη 

Κώστα Μπακογιάννη, ο Αντιπεριφερειάρχης ανέφερε τα εξής: 

".....Μπροστά σε όλες αυτές τις εξελίξεις και τις δυνατότητες που παρέχουν τα 

Ευρωπαϊκά Χρηµατοδοτικά Πρωτόκολλα σε επίπεδο στήριξης της 

Επιχειρηµατικότητας, η Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, συγκροτηµένα, µε ξεκάθαρο 

όραµα και σχέδιο, συµµετέχει µε τα στελέχη της στην διαβούλευση για τα ζητήµατα 

αυτά και προετοιµάζεται µέσα από ρεαλιστικές µελέτες και πρωτοβουλίες να 

ανταποκριθεί στο ρόλο της  και να σταθεί αρωγός στην προσπάθεια των ΜΜΕ και των 

πέντε Περιφερειακών µας Ενοτήτων να ενταχθούν, να εξασφαλίσουν και να 

απορροφήσουν κονδύλια, να εκµεταλλευτούν τις χρηµατοδοτικές δυνατότητες που 

παρέχουν τα διάφορα χρηµατοδοτικά εργαλεία. 

 Το στοίχηµα της εξωστρέφειας, η ανάγκη η Περιφέρεια της Στερεάς Ελλάδας να 

είναι πρωταγωνίστρια τα επόµενα χρόνια σε όλα τα θέµατα που άπτονται στην 

λειτουργία και τις δυνατότητες των ενεργών δυνάµεων της κοινωνίας µας, αποτελεί το 

καθηµερινό µέληµα, καθηµερινή αγωνία αλλά και απόλυτο στοίχηµα τόσο προσωπικά 

του Κώστα Μπακογιάννη, όσο και όλων όσων βρισκόµαστε δίπλα του σε αυτή την 

προσπάθεια......" 

 


